
 

Αθήνα, 10 Ιουλίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Ακύρωση αναβάθμισης των παρεχόμενων υπηρεσιών υγείας 

στην ευρύτερη περιοχή της Πεντέλης, μέσω μη αξιοποίησης της 

πτέρυγας Μπόμπολα». 

Η αξία και ο ρόλος του ΕΣΥ διαχρονικά, αλλά και στη δύσκολη συγκυρία της 

πανδημίας, αναγνωρίζονται σήμερα καθολικά από την κοινή γνώμη και από το 

σύνολο του πολιτικού συστήματος. Την επόμενη μέρα της πρώτης φάσης της 

πανδημίας στόχος δεν μπορεί να είναι άλλος από την ενίσχυση του συστήματος 

υγείας με ανθρώπους, πόρους και υποδομή, τόσο στην περιφέρεια, όσο και 

στα αστικά κέντρα.  

Μία τέτοια περίπτωση περαιτέρω ανάπτυξης του ΕΣΥ αποτελεί η επέκταση του 

Νοσοκομείου Αμαλία Φλέμινγκ, με την αξιοποίηση της πτέρυγας «Μπόμπολα», 

της οποίας η λειτουργία έχει ανασταλεί από το 2013. Αποτελείται από δύο 

κτίρια. Στο ένα στεγάζονται τα πλυντήρια, οι ιματιοθήκες και το ιατρικό αρχείο 

του Σισμανογλείου και του Αμαλία Φλέμινγκ, ενώ το άλλο παραμένει κενό. Το 

2018 το ΔΣ των διασυνδεόμενων νοσοκομείων Σισμανόγλειο-Αμαλία Φλέμινγκ 

και Παίδων Πεντέλης εκπόνησε σχέδιο επαναλειτουργίας της πτέρυγας,  το 

οποίο ψηφίστηκε ομόφωνα και από τους εκπροσώπους των εργαζομένων. 

Παρόλα αυτά, τον Οκτώβριο του 2019 το Υπουργείο Προστασίας του Πολίτη  

δήλωσε πως θα το χρησιμοποιήσει ως δομή φιλοξενίας 100 περίπου 

ασυνόδευτων προσφυγόπουλων, οδηγώντας σε σχετική Απόφαση του 

Υπουργού Εργασίας (ΑΔΑ: ΩΚ9Η465Θ1Ω-Ξ1Ν, Aρ. Πρωτ: 40027/ Δ2 4851) 

για παραχώρηση της εγκατάστασης στο Υπουργείο Προστασίας του Πολίτη. 

Στην συνέχεια, μετά από αντιδράσεις της Δημοτικής Αρχής αλλά και απόφασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου, πάγωσε η διαδικασία, ενώ στο ψήφισμα που 

εκδόθηκε κατά πλειοψηφία από το Δημοτικό Συμβούλιο τέθηκε εκ νέου το 
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αίτημα άμεσης επαναλειτουργίας της πτέρυγας Μπόμπολα αποκλειστικά ως 

υγειονομική δομή (ΑΔΑ: ΩΝΩΨΩΞ3-4Υ0). 

Οι τελευταίες εξελίξεις ωστόσο μεταξύ Κυβέρνησης και Δημοτικής Αρχής 

Πεντέλης, όπως αποτυπώνονται σε σχετικές δηλώσεις, αλλά και σε επίσημες 

τοποθετήσεις σε συνεδριάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου, δείχνουν ότι η 

πτέρυγα Μπόμπολα θα παραχωρηθεί στο Υπουργείο Παιδείας, προκειμένου 

να χρησιμοποιηθεί το κενό κτίριο της πτέρυγας για τις ανάγκες στέγασης 

υπηρεσιών για παιδιά προσχολικής ηλικίας. 

Και όλα αυτά, παρά το σημαντικό κενό που υπάρχει στην ολοκληρωμένη 

πρωτοβάθμια φροντίδα υγείας στην ευρύτερη περιοχή και παρά την 

πλειοψηφική εναλλακτική πρόταση των παρατάξεων της αντιπολίτευσης στον 

Δήμο, που συνίσταται στην αξιοποίηση ακινήτων του Νοσηλευτικού Ιδρύματος 

Εμπορικού Ναυτικού, που βρίσκεται στο τελικό στάδιο παραχώρησης από το 

Υπουργείο Εργασίας στον Δήμο Πεντέλης 

Επειδή η ανάγκη ενίσχυσης του ΕΣΥ τυγχάνει ευρείας κοινωνικής αποδοχής 

και πολιτικής συναίνεσης ειδικά αυτή την περίοδο 

Επειδή οι τοπικές κοινωνίες έχουν δικαίωμα να αναδεικνύουν και να ιεραρχούν 

τις ανάγκες τους, καθώς και να εκφράζονται μέσω και των αυτοδιοικητικών 

εκπροσωπήσεών τους 

Επειδή η αναβάθμιση των παρεχόμενων υγειονομικών υπηρεσιών στην 

ευρύτερη περιοχή είναι ένα ώριμο αίτημα, στο οποίο η Πολιτεία οφείλει να 

ανταποκριθεί 

Επειδή το Κράτος μπορεί και πρέπει να έχει συνέχεια 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Αν συμφωνεί με την εγκατάλειψη-ακύρωση του σχεδίου 

υγειονομικής αναβάθμισης της περιοχής που προωθεί η Δημοτική 

Αρχή Πεντέλης και το Υπουργείο Παιδείας; 

2. Σε τι ενέργειες θα προβεί για την ανάπτυξη αξιόπιστων δημόσιων 

υπηρεσιών ΠΦΥ στην Πεντέλη, με ή χωρίς την αξιοποίηση της 

πτέρυγας Μπόμπολα;  

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

Ξανθός Ανδρέας 
  

Αγαθοπούλου Ειρήνη 



 
Ηγουμενίδης Νίκος 

 
Καρασαρλίδου Ευφροσύνη 

 
Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 
Μιχαηλίδης Ανδρέας 

 
Μπαλάφας Ιωάννης 

 
Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα  

 
Παπαδόπουλος Αθανάσιος 

 
Τζούφη Μερόπη 

 




